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Zápisnica z 28. zasadnutia MsZ, konaného dňa 24.03.2022 

 

Prítomní - poslanci MsZ 
 
Milan Bičan,  Zoltán Szelle,  Zuzana Gauliederová, Peter Tomič, PaedDr. Peter Černý, 

Phd.,  Fridrich Psota, Bc. Vladimír Danko,  Štefan Marczibányi, Ing. Milan Zeleňák, Ing. 

Augustín Popluhár, MUDr. Ervin Chomča, Zsolt Takáč  

Ospravedlnení: Mgr. Juraj Bottka, Mgr. Miroslav Psota 

Neskorší príchod: Mgr. János Marsall, Peter Závodský, JUDr. Peter Zelinka,                              

Mgr. László Biró, PhDr. Marta Vajdová     

Peter Paška 
- otvoril 28. zasadnutie MsZ a požiadal prítomných poslancov o prezentáciu : 
z celkového počtu 19 poslancov sa prezentovalo 12 poslancov, konštatoval, že 
zasadnutie MsZ je uznášaniaschopné  
- ospravedlnil sa a uviedol dôvody, prečo sa MsZ dňa 17.03.2022 nekonalo   
- predložil na schválenie program zasadnutia, tak ako bol  zverejnený 
 

PROGRAM: 

1. Otvorenie  
2. Voľba návrhovej komisie  
3. Kontrola plnenia uznesení 
4. Návrh VZN  mesta Galanta č/...2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN č.14/2020 

o podmienkach určovania a vyberania ostatných miestnych daní                          

5. Návrh na I. úpravu rozpočtu Mesta Galanta, TsMG, SŠZ na rok 2022 

6. Návrh rozpočtu na rok 2022 a výhľadových rozpočtov na roky 2023 a 2024 

MsKS Galanta 

7. Návrh na prerozdelenie dotácií na rok 2022 :  

a) v oblasti telovýchovy a športu  

b) v oblasti rozvoj a ochrana kultúrnych a duchovných hodnôt  

c) v sociálnej oblasti 

8. Schválenie financujúcej banky na vzatie investičného úveru 

9. Predĺženie kontokorentného úveru na rok 2022 

10. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Galanta na roky 

2021-2027 s výhľadom do roku 2030 

11.  Zásady zabezpečovania občianskych obradov v meste Galanta  

12. TC Galandia - celková bilancia stavby a odovzdanie majetku do správy 

Galandia spol. s.r.o. 

13.  Žiadosť o predĺženie nájmu nebytovému priestoru na ul. Hlavná č. 946 Galanta   

v správe spol. Bysprav s r.o. Galanta  

14.  Žiadosť Mgr. Lindy Michalikovej o predĺženie zmluvy o nájme nebytových 

priestorov v objekte MsKS 

15. Návrh na zriadenie vecných bremien 

16.  Žiadosti o odkúpenie pozemkov 

17.  Návrh na prevod vlastníctva pozemkov na základe obchodnej verejnej súťaže 
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18. Žiadosť o dodatok k nájomnej zmluve – MultiMedia s.r.o. 

19. Žiadosť Oblastnej organizácie cestovného ruchu Matúšova zem-Mátyusfold 

o výpožičke priestorov turisticko informačnej kancelárie a prevádzka Južnej 

veže Neogotického kaštieľa v Galante 

20. Informatívna správa o činnosti a hospodárení spol. Bysprav  s r.o. Galanta za 

rok 2020 

21.   Informatívna správa o vybavovaní sťažností a petícií podaných na mesto 

Galanta v roku 2021 

22.  Správa o činnosti hlavného kontrolóra za rok 2021 

23.  Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na obdobie I. polrok 2022 

24.  Návrh plánu práce Mestského zastupiteľstva Galanta na rok 2022  

25.  Interpelácie poslancov 

26.  Pripomienky a podnety súvisiace s činnosťou samosprávy 

27.  Záver  

- požiadal prítomných poslancov o vecné rokovanie, aby stihli prerokovať cca do 

21,00hod. maximum bodov, potom v rokovaní sa bude pokračovať po dohode - 

pokiaľ nie sú pripomienky prosím hlasujte o programe dnešného rokovania 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  12 

    Za:   10 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    2 
 

- konštatujem, že program MsZ bol schválený  
- predkladám návrh na zloženie návrhovej komisie v zložení: Ing. Augustín 

Popluhár, Zoltán Szelle, Bc. Vladimír Danko 
- prosím hlasujte o zložení návrhovej komisie 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  12 

    Za:   10 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    2 
Nehlasovalo:    0 
 

- návrhová komisia bola schválená 
- predkladám návrh na overovateľov zápisnice: Milan Bičan, Ing. Milan Zeleňák 
- prosím hlasujte o tomto návrhu 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  12 

    Za:   11 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
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- konštatujem, že overovatelia zápisnice boli schválení 
 

Skrutátormi dnešného zasadnutia sú: Priska Viczénová, Alena Deáková 

Zapisovateľka: Alena Deáková 

Bod č. 4 – Kontrola plnenia uznesení 

Mgr. Zuzana Morovičová  - uviedla materiál podľa jednotlivých strán 

- prosím otázky k str.č.1 až k str. č. 17 
 

Peter Paška – prosím návrhovú komisiu 

Ing. Augustín Popluhár 

- prečítal návrh uznesenia  
U z n e s e n i e 

Návrh na zmenu uznesenia č. 199-Z/2019 v časti výška nájmu 

Výška nájmu : po dobu rekonštrukcie TC Galandia, do spustenia prevádzky TC 

Galandia - 1 eur/ročne. Po spustení prevádzky TC Galandia             

(od  29. 4. 2022) bude výška nájomného za prenájom pozemkov 

a nebytových priestorov podľa Všeobecne záväzného nariadenia 

mesta Galanta č. 47/2009 o zásadách hospodárenia s majetkom 

mesta v znení neskorších zmien a doplnkov (ďalej len ,,VZN“) 

určená takto: za pozemky 1eur/m2/ročne, za nebytové 

priestory  16,60 eur/m2/ročne. 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  12 

    Za:     8 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    3 
 

Peter Paška 
- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
- v tomto bode nás poprosil o slovo zástupca realizátora výstavby nájomných bytov 

p. Krchňavý, ktorý je konateľom spoločnosti, ktorá realizuje túto stavbu 
- prosím hlasujte o udelení slova  
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  12 

    Za:     9 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    3 
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p. Krchňavý 

- oboznámil prítomných s prebiehajúcou výstavbou nájomných bytov 
a s termínom ukončenia všetkých stavebných prác súvisiacich s daným 
projektom a to v mesiaci september v tomto roku 

- treba však doriešiť ešte križovatku, ktorá je momentálne v projekčnej príprave 
a pevne verím, že sa to stihne do toho termínu 

- v projekte došlo k zmene a to k vybudovaniu centralizovanej kotolne, čo 
prinesie veľké výhody pre obyvateľov – uviedol  výhody 

- podarilo  sa mestu skolaudovať trafostanicu, čo nás teší 
- prosím ak máte nejaké otázky, rád zodpoviem   

 

Peter Paška 

- odznelo tu, že termín odovzdania je mesiac september, s tým, že sa musí 
doriešiť križovatka “T“, ktorú nám schválili 

 

Fridrich Psota 

- na komisii výstavby 6. februára bolo povedané, že byty budú odovzdané za 119 
dní, podľa toho to vychádza na júl-august 

 

p. Krchňavý 

- stavbu nie je možné odovzdať skôr, než nie je „T“ križovatka zrealizovaná. 
Bolo by to pre mesto len záťažou lebo naša spoločnosť by žiadala o úhradu 
celej kúpnej ceny. Mesto by muselo platiť skôr, ako by boli byty pridelené 
nájomníkom. Ohľadom zmeny termínu sme robili kompletnú zmenu, ktorá bola 
predložená verejnosti aj s vysvetlením dôvodu.   

 

JUDr. Peter Zelinka 

- podľa pôvodnej zmluvy bolo zmluvne dohodnuté, že nájomné byty budú 
vyhotovené do 08. februára, zhotoviteľ tým zmluvu nedodržal.  
 

p. Krchňavý  

- zmluvu sme dodržali,  stále sme v termíne  
 

JUDr. Peter Zelinka 

- aké výhody bude mať mesto z toho, nejakú kompenzáciu z toho, že Vy ste sa 
k niečomu zaviazali a nedodržali ste to, prečo neboli byty ukončené do 08. 
februára?  

 

p. Krchňavý 

- pokiaľ nie je vybudovaná T-križovatka nie je možné stavbu skolaudovať  
- jeden z dôvodov prečo nebola stavba ukončená je nedostatok murovacieho 
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materiálu na trhu 
- my už teraz kompenzujeme drastický nárast cien stavebných materiálov 

a služieb 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- prečo nebola križovatka doposiaľ riešená? 
 

Peter Paška 

- pretože doteraz sme mali možnosť postaviť len kruhovú križovatku, veľkú 
a drahú. Nakoľko sme chceli ušetriť peniaze hľadali sme možnosti postaviť 
lacnejšiu „T“ križovatku, bolo nám to potvrdené 

 

Fridrich Psota 

- prečo sme neboli skôr informovaní o tom, že sa predlžuje termín ukončenia 
realizácie? 

 

Peter Paška 

- robí sa všetko pre to, aby byty boli mestu Galanta odovzdané v čo najlepšej 
kvalite, na stavbe dochádza aj k vylepšeniam. Bude tam spoločná kotolňa 
a pribudne tam aj fotovoltaika.    

 

JUDr. Peter Zelinka 

- má mesto pripravený nejaký materiál, ako budú tieto byty prideľované? Aké sú 
pravidlá prideľovania nájomných bytov, prosím písomnú odpoveď.  

 

Peter Paška 

- pravidlá ešte nie sú stanovené, ich príprave sa venuje sociálna komisia 
 

Zuzana Gauliederová 

- takže zasa pochybilo mesto, pretože nezrealizovalo cestu 
 

Peter Paška 

- nie je na vine mesto, ale určité okolnosti 
 

Ing. Augustín Popluhár 

- prečítal návrh uznesenia  
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U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante     berie na vedomie   

 „ Kontrolu plnenia uznesení k 28.02.2022  

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  13 
    Za:     8 
    Proti:     1 

Zdržalo sa:    3 
Nehlasovalo:    1 
 

- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

MVDr. Gábor Pallya 

- p. Krchňavý zastupujete firmu I.C. Holding? V zmluve ste sa zaviazali, že nebudete 
využívať subdodávateľov, preto sa pýtam, prečo využívate subdodávateľa na 
stavbu? 

 

p. Krchňavý 

- počas predkladania ponuky, naša spoločnosť neuvažovala o žiadnom 
subdodávateľovi.  V zmysle zákona o verejnom obstarávaní máme kedykoľvek 
právo dodávateľa upraviť.  

- po ďalšie, v zmluve o budúcej kúpnej zmluve nie je nám daná povinnosť  
informovať o zmene subdodávateľov. My sme splnili všetky zákonné povinnosti 
zákona o verejnom obstarávaní a nič  neukladalo povinnosť uvádzať, kto je aký 
dodávateľ. Napriek tomu sme na základe požiadavky mesta uverejnili 
subdodávateľa.  

 

Bod č. 26 - Pripomienky a podnety súvisiace s činnosťou samosprávy 

 

Júlia Gálová – občianka 

- dňa 01.03.2022 som poslancom MsZ doručila verejnú výzvu – otázka, čo 

môžem očakávať a akým smerom sa to uberá?  
 

Peter Paška 

- petíciami sa zaoberá hlavný kontrolór mesta, chcú sa k tomu vyjadriť poslanci 

MsZ? 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- evidujem e-mail p. Gálovej, očakával som, že bude k tomu zo strany mesta 

zvolané stretnutie, doposiaľ k tomu nedošlo.  

- aká je účasť mesta na tomto projekte? 
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 Peter Paška 

- jedná sa o súkromný projekt a mesto v tomto vystupuje štandardne ako pri 

iných projektoch, mesto dáva pripomienky, podmienky a pod.   

 

JUDr. Peter Zelinka 

- tento materiál bol predložený len na investičnú komisiu, ako poslanci s tým 

nevieme spraviť nič. Do tohto konania projektu môžu vstúpiť príslušné  

oddelenia resp. útvary  MsÚ.  

- pri podaní petície sú iné kroky, v tomto ma môžete kontaktovať budem 

nápomocný  
 

Peter Paška 

- projekt sme dali investorovi prepracovať, zatiaľ nám novú verziu nepredložil. 

V projekte budú zohľadnené parkovacie miesta a náhradná výsadba zelene.   
 

Norbert Miklós - občan 

- otázka na p. konateľa Byspravu - ako pokročili jednania a či sa spravili nejaké 

kroky ohľadom tlaku vody vo výškových bytových domoch 

- na stránke mesta Galanta bola zverejnená Pozvánka na zasadnutie MsZ, ktoré 

sa malo konať 17.03.2022, toto MsZ sa z nejakého dôvodu nekonalo. Pýtam sa 

p. právničky mesta, či to bolo v súlade s právnym predpisom? 

- p. primátor teraz ukončil rozpravu, je to v súlade s rokovacím poriadkom?     

- polopodzemné kontajnery – ako sa môžu občania dozvedieť, kde, koľko a pod. 

ich bude umiestnených v meste?  
 

Martin Fukas – konateľ Bysprav s r.o. 

- tlak vody vo výškových BD – tlak studenej vody dodáva Západoslovenská 

vodárenská spoločnosť, nie Bysprav. Ak nie je tlak studenej vody, tak nie je tlak 

ani teplej vody. Máme objednanú automatickú stanicu na zdvíhanie tlaku, tým 

budeme vedieť upraviť tlak teplej vody, studenú nevieme upraviť.  

- rokovania so Západoslovenskou vodárenskou prebiehajú, zatiaľ sme nedospeli 

k žiadnemu záveru.     
 

Peter Paška 

- dlhodobo máme tento problém. V spolupráci so súkromnými investormi a ZsV 

sa  pripravuje výstavba nového vodojemu v Galante a riešením budú aj tlakové 

stanice pri výškových BD.   

- zvolanie MsZ na 17.03.2022 – vysvetlil som to na začiatku rokovania MsZ 
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JUDr. Katarína Kubicová 

- ukončenie rozpravy p. primátora bolo v poriadku v súlade s rokovacím 

poriadkom  
 

Norbert Miklós - občan 

- citoval z Rokovacieho poriadku bod 3 

- v zmysle zákona č.211/20220 žiadam, na moju adresu predložiť prezenčnú listu 

zo zasadnutia MsZ 17.03.2022 
 

Peter Paška 

- polopodzemné kontajnery – materiál bude predložený do nasledujúceho 

zasadnutia MsZ  
 

Ľuboš Bočkay - občan 

- upozornil na prepadnutý chodník pri BD Clementisové sady 906 

- výstavba materskej škôlky – ako je zabezpečená bezpečnosť detí, kde sa budú 

deti hrať, ako je zabezpečená doprava, ako sa bude parkovať? 

- kontajnery pri garážach – čo s nimi bude mesto robiť (zápach, znečistenie) 

- medzi BD č. 907 a prevádzkou zmrzliny – občania poukazujú na zápach 

z kanalizácie 

- výstavba 41 BJ  Green Park – upozornil na nezrovnalosti v projekte 

- kedy sa na sídlisku Clementisové sady vymenia nefunkčné kontajnery? 
 

Peter Paška 

-  zápach kontajnerov – preto chceme v meste polopodzemné kontajnery  
 

Eva Vašáková 

- rozkopávka na Clementisových sadoch – havarijný stav realizuje 

Západoslovenská vodárenská spoločnosť, rozkopávka je povolená a financuje 

ju ZsV.  

- MŠ na Clementisových sadoch – prebehlo riadne stavebné konanie, so stavbou 

sa bude riešiť nové detské ihrisko, priebeh výstavby sa realizuje v spolupráci 

s pani riaditeľkou MŠ.    
 

Peter Paška 

- výstavba 41BJ – mám informáciu, že sa má stavať len na pozemku bývalých 

tenisových kurtov 

- detské ihrisko Clementisové sady MŠ – prebehlo riadne stavebné konanie, 

realizovať sa bude v zmysle platných noriem 

- máme rozpracovaný projekt vnútrobloku Clementisové sady  

- výmena nefunkčných kontajnerov – napíšte do e-mailu p. Amrichovej  
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Zuzana Gauliederová  

- k MŠ na Clementisových sadoch – p. Bočkay má pravdu, m2 na počet detí je 

nesprávny 
 

Norbert Miklós – občan 

- z čoho bude mesto financovať nájomné byty? 
 

Peter Paška 

- už to tu odznelo niekoľkokrát – nájomné byty staviame  financovaním zo 

Štátneho fondu rozvoja bývania (ŠFRB). Keďže ŠFRB financuje inžinierske 

siete na jednu BJ len do určitej výšky, tak si musíme zobrať k tomu komerčný 

úver a je to jeden z bodov dnešného zasadnutia.  

- bod Pripomienky a podnety občanov ukončujem.   

 

Bod č. 4 - Návrh VZN  mesta Galanta č/...2022, ktorým sa mení a dopĺňa VZN 

č.14/2020 o podmienkach určovania a vyberania ostatných miestnych daní        

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál                                                                        

Peter Paška    - rozprava  

- k tomuto materiálu dávam do pozornosti podaný pozmeňujúci návrh Mgr. Psotu 
 

Ing. Augustín Popluhár       

- prečítal pozmeňujúci návrh Mgr. Psotu, tak ako bol predložený : 
 

k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Galanta č. ...../2022, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Galanta č. 14/2020 o podmienkach 

určovania a vyberania ostatných miestnych daní, štvrtá časť – Daň za ubytovanie, Čl.  

Súčasné znenie štvrtej časti – Daň za ubytovanie, Čl. XXIII. – Platenie dane 

Čl. XXIII. Platenie dane 

(1) Daň sa vyrubuje rozhodnutím platiteľovi dane a je splatná do 15 dní odo dňa 

nadobudnutia právoplatnosti rozhodnutia.  

(2) Od platenia miestnej dane za ubytovanie sú oslobodené rozpočtové a príspevkové 

organizácie, ktorých zriaďovateľom je mesto. 

Pozmeňovací návrh 

1. Názov čl. XXIII. znie:   

„Čl. XXIII. Platenie dane a oslobodenie od dane“  

2. Text v odseku 2 sa vypúšťa a nahrádza textom:  
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„(2) Od dane je do 31. 12. 2022 oslobodený štátny príslušník Ukrajiny, ktorému bolo 

poskytnuté dočasné útočisko alebo požiadal o dočasné útočisko.4) “ 

3. Za odsek 2 sa vkladajú odseky 3 a 4 s textom:  

„(3) Oslobodenie od dane podľa ods. 2 tohto článku sa preukazuje písomným 

potvrdením príslušného policajného útvaru o udelení tolerovaného pobytu na území 

Slovenskej republiky s označením „Odídenec“ alebo úradným dokladom príslušného 

policajného útvaru o správnom konaní o udelení dočasného útočiska.  

(4) Doklady uvedené v ods. 3 tohto článku preukazujúce dôvod oslobodenia daňovníka 

od platenia dane vedie platiteľ dane ako súčasť evidencie ubytovaných vo forme 

prílohy k evidenčnej knihe ubytovaných.“  

3. V poznámkach pod čiarou sa dopĺňa odvolávka 4 s textom:  

„4 ) § 29 a nasl. zákona č. 480/2002 Z. z. o azyle a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov.“   

Milan Bičan 

- termín do 31.12.2022 je správny?  
 

Peter Paška 

- zatiaľ navrhujeme tento termín, pretože nevieme ako sa bude ďalej situácia 
vyvíjať. Ak tu utečenci ďalej zostanú, tak sa k tomu vrátime a prehodnotíme to.   

 

Ing. Augustín Popluhár 

- nebudú mať úľavu vyššiu ako 60 dní  
 

Peter Paška 

- prosím hlasujte o pozmeňujúcom návrhu a následne o uznesení 
 

Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 
Prítomní:  16 

    Za:    14 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    2 
 

- konštatujem, že pozmeňujúci návrh bol schválený 
 

Ing. Augustín Popluhár 

- bod č. 4 návrh uznesenia v zmysle predloženého návrhu uznesenia  
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U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 6 ods. 2 v spojení s § 11 ods. 4 písm. g) 

zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  

berie na  vedomie  

Stanovisko legislatívno-právnej komisie MsZ a Stanovisko komisie finančnej a správy 

majetku MsZ a      

uznáša sa  na                                                                                

VZN mesta Galanta č. 24/2022 o podmienkach určovania a vyberania ostatných 

miestnych daní  a       

žiada 
prednostu úradu zabezpečiť zverejnenie VZN mesta Galanta č. 24/2022                                             
o podmienkach určovania a vyberania ostatných miestnych daní na úradnú tabuľu 
mesta.  
                  Termín: ihneď 
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:   15 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    1 
 

- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Bod č. 5 - Návrh na I. úpravu rozpočtu Mesta Galanta, TsMG, SŠZ na rok 2022 

 

Ing. Ján Poľakovský  - uviedol materiál za TsMG Galanta                                                      

Peter Paška    - rozprava  

 

Ing. Augustín Popluhár 

- Bod č. 5a Návrh na I. úpravu rozpočtu TsMG mesta Galanta v zmysle 

predloženého návrhu uznesenia  
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v súlade s ustanoveniami § 11 ods. 4 písm. b Zákona 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a doplnkov  

berie na vedomie 

stanovisko členov Komisie finančnej a správy majetku Mestského zastupiteľstva                              

v Galante k návrhu na I. úpravu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta                                      

na rok 2022  a  
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schvaľuje 

Návrh na I. úpravu rozpočtu Technických služieb mesta Galanta na rok 2022. 

 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:   16 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    0 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Štefan Varga  - uviedol materiál za SŠZ mesta Galanta                                                      

Peter Paška   - rozprava  

 

Ing. Augustín Popluhár 

- Bod č. 5b Návrh na I. úpravu rozpočtu SŠZ mesta Galanta v zmysle predloženého 

návrhu uznesenia  
 

U z n e s e n i e 

Mestské zastupiteľstvo v Galante v zmysle § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o 
obecnom zriadení v znení neskorších zmien a doplnkov  
 
berie na vedomie  
 
Stanovisko Komisie finančnej a správy majetku MsZ  a 
 
schvaľuje 
  
I. úpravu rozpočtu Správy športových zariadení Mesta Galanta na rok 2022.  
 
Hlasovanie:   Z celkového počtu poslancov : 19 

Prítomní:  16 
    Za:   15 
    Proti:     0 

Zdržalo sa:    1 
Nehlasovalo:    0 
 

- konštatujem, že uznesenie bolo schválené 
 

Ing. Beáta Katonová  - uviedla materiál za Mesto Galanta                                                      

Peter Paška    - rozprava  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- predložený materiál je v rozpore s tým, čo sme prijali na finančnej komisii 



1007 
 

 

Ing. Beáta Katonová 

- sú zapracované zmeny podľa toho, ako to bolo pôvodne podané na finančnú 

komisiu 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- upozorňujem, že takto predložený rozpočet nie je v súlade s tým, čo sme prijali na 
finančnej komisii, prečo je to tak? Rozhodnutie finančnej komisie nebolo 
rešpektované.  

 

Peter Paška 

- v niektorých bodoch sme sa odchýlili od názoru finančnej komisie a išli sme podľa 
pôvodného návrhu 

- na finančnej komisii hlasovalo niekoľko poslancov, mali svoj názor, s tým že tam  
odznelo aj to, že sa bude o tom hlasovať ešte aj na MsZ   

 

Zsolt Takáč 

- pre ostatných poslancov žiadam uviesť v čom bol ten rozpor 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- na konci materiálu je Stanovisko Komisie finančnej a správy majetku, kde je všetko 
položkovite napísané, ako sa hlasovalo a aké odporúčania boli dané. Napr. položka 
pre MsKS vo výške 40tis.€ nebola odporučená na zníženie.     

 

Peter Paška 

- finančná komisia je poradný orgán MsZ, v konečnom dôsledku sa o všetkom 
rozhoduje na zasadnutí MsZ  

 

Zoltán Szelle 

- vysvetlil položku ohľadom Galandie – potrebujeme pokryť najnutnejšie náklady. 
Vybavujeme všetky povolenia potrebné k spusteniu Galandie a s tým súvisia aj 
poplatky za povolenia.  Máme prijatých zamestnancov, ktorí absolvujú školenia.  

- poďakoval poslancom, že prejavili záujem a prišli do Galandie, kde ich oboznámil 
s problémami. Poďakoval p. Michalíkovej bývalej konateľka za spoluprácu.   

- záujem o Galandiu je veľký, sme tesne pred podpisom zmluvy s Jaguar Land Rover 
 

Peter Paška 

- finančná komisia neprijala žiadne uznesenie k požiadavke Galandie 
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MVDr. Gábor Pallya 

- pokiaľ sa do materiálov nebudú zapracovávať  stanoviská odborných komisií MsZ, 
tak ich sedenia sú zbytočné, v budúcnosti toto môže viesť k anarchii a ku chaosu 

- odporúčam, aby do MsZ boli predkladané tak materiály, aby v nich už boli 
zapracované stanoviská odborných komisií MsZ  

 

Peter Paška 

- ja vníman stanoviská komisie aj som ich vnímal ako politické a neodborné, to bol 
ten problém  

 

PaedDr. Peter Černý, PhD. 

- faktická -  ja za sumu pre Galandiu nezahlasujem 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- komisie MsZ nie sú politickými, ale odbornými orgánmi  
- vysvetlil na čo slúžia komisie a výstupy z nich 
 

Zuzana Gauliederová 

- Galandia bola prevzatá bez závad, kolaudačné rozhodnutie a protokol na 100%, 
všetky závady boli odstránené. Upozornila som na nedostatky napr. zateká zo 
strechy a pod. a pýtala som sa prečo to bolo takto prevzaté, prečo nebol na to 
investor upozornený? Odpoveď od p. Vašákovej som dostala takú, že čo chcem, 
mesto by prišlo o 4,2mil.€ a ešte mi povedala, že ich udávam. Ja som dala podnet, 
že sanačný projekt bol zlý.  

- p. Szelle sa vyjadril, že sanačný projekt nebol dobrý a 400tis.€ museli investovať, 
aby ako tak Galandia fungovala    

- za sanačný projekt by sa mal zodpovedať projektant p. Aštáry   
- dozorná rada, na moje podnety neodpovedala  
- občania sa zavádzajú 
 

Mgr. László Biró 

- faktická – tento materiál nebol predložený v zmysle rokovacieho poriadku, nakoľko 
nebolo zapracované stanovisko komisie finančnej. 

- navrhujem, aby sme položkovite hlasovali a p. Katonová pred každým hlasovaním 
povie, aké je stanovisko komisie    

 

Ing. Augustín Popluhár 

- faktická – môžem to čítať za návrhovú komisiu a odprezentovať to 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- faktická – súhlasím s návrhom p. Biróa 



1009 
 

Zoltán Szelle 

- revitalizácia zdroja tepla približne za 300tis.€ a nebola k tomu riadiaca jednotka, 
zabudlo sa na rekonštrukciu šatní, rekonštrukcia chlórovne, ozónovač, zničené 
toalety, sprchy, porozbíjané kachličky. Musel som suplovať veci, ktoré nastali 
a hygiena by nám nepovolila otvoriť Galandiu. Preto Vás prosím, aby ste to všetko 
zvážili.   

 

Ing. Augustín Popluhár 

- otázka – môžeme my upravovať rozpočet MsKS Galanta, ak nie je schválený 
rozpočet na rok 2023, to je tá položka 40tis.€ 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- ku Galandii – za nedostatky v Galandii poslanci nemôžu  
- k rozpočtu MsKS Galanta – zložitá, netradičná situácia. Rozpočet mesta je 

schválený, položkovitý rozpočet MsKS nie je schválený.  Samotný rozpočet MsKS 
nie je podpísaný primátorom.  

 

MUDr. Ervin Chomča 

- faktická – ja osobne som nepodporoval obnovenie Galandie. Konečne sme niekoho 
našli, kto sa Galandie ujal, odviedol kvantum roboty a teraz už pred koncom niečo 
nepodporiť to sa mi zdá nesúdružné zo strany MsZ.  

 

Milan Bičan 

- zvažujem financie, ale treba Galandiu spustiť čím skôr do prevádzky  pretože nie 
je cesty späť 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- prezentujem názor od občanov, že toto všetko s hrôzou počúvajú, koľko peňazí sa 
už dalo do Galandie 

- v TV odznela krásna reportáž, v predaji sú lístky  
 

MVDr. Gábor Pallya 

- rozpočet MsKS ako príspevkovej organizácie je neoddeliteľnou súčasťou 
mestského rozpočtu, kde je schválený a primátorom aj podpísaný. Položkovitý 
rozpočet je o tom, aby poslanecký zbor bol informovaný o tom, z čoho sa skladá 
príspevok o ktorý žiadajú.  Takže teraz upravovať rozpočet je v plnej kompetencii 
MsZ. Primátor nepodpísal a neakceptoval rozpis a to nepodpísal, to je druhoradá 
záležitosť. MsKS príspevok na 2023 má schválený. 

 

Mgr. László Biró 

- ak nemá MsKS schválený rozpis, tak nemôžeme meniť konkrétnu položku  
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Ing. Milan Zeleňák 

- s p. Dankom odporúčame vykonať na Galandii nezávislý audít, je tu toľko chýb 
a straty peňazí 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- k rozpočtu MsKS Galanta – položky MsKS nemáme schválené 
 

Ing. Beáta Katonová 

- áno máme, v mestskom rozpočte sú položkovite rozpísané položky MsKS 
 

JUDr. Peter Zelinka 

- tak potom prečo ešte raz ideme hlasovať o rozpočte MsKS? 
- tak prečo mesto nevykonáva transfer voči MsKS 
 

Mgr. László Biró 

- má MsKS Galanta schválený alebo nemá schválený rozpočet?  
 

Ing. Augustín Popluhár 

- ja by som 40tis.€ MsKS v úprave rozpočtu vôbec neriešil, ale na základe 
poslaneckého návrhu niektorého z poslancov v Bode 6, keď by sa riešil rozpočet 
MsKS na rok 2023. Ostatné sumy by sme prešli položkovite so samostatným 
hlasovaním. 

 

Zuzana Gauliederová 

- navrhla Bod č. 5c presunúť na pokračujúce zasadnutie MsZ, treba si to ujasniť a až 
potom predložiť  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- takže z úpravy rozpočtu mesta vynecháme položku 40tis.€ a nebudeme o nej 
hlasovať, musí však dať o tom hlasovať predkladateľ 

 

Mgr. János Marsall 

- je marec a MsKS nemá schválený rozpočet, ako sa má v meste robiť kultúra 
 

Peter Paška 

- MsKS dostáva peniaze na to čo potrebujú, kultúra nie je ohrozená, Galandia 
v tomto roku nedostala žiadne peniaze 
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Mgr. László Biró 

-  vyzývam všetkých ostatných poslancov, aby sme riešili aj problém MsKS 
 

Mgr. János Marsall 

- MsKS dostáva 1/12 na mesiac, čo schválili poslanci a primátor to nepodpísal  
 

Peter Paška 

- dostali viac peňazí ako bola 1/12 pretože tam boli výdavky náhleho charakteru, 
ktoré bolo treba riešiť 

 

JUDr. Peter Zelinka 

- požiadal riaditeľa MsKS, aby zaslal poslancom všetky transfery, koľko finančných 
prostriedkov dostalo MsKS za tento rok + tabuľku koľko finančných prostriedkov by 
malo MsKS dostať na základe prijatého rozpočtu.  

 

Mgr. Peter Kolek 

- do dnešného dňa by mali byť 3 transfery a nie sú 
- podľa môjho názoru my máme rozpočet riadne MsZ schválený, riadne bol 

podpísaný primátorom mesta, je zverejnený na web stránke mesta Galanta a je 
záväzným materiálom, ktorý sa má plniť.  

- transfery – v zmysle smernice sme 03. januára požiadali o transfer, k 10. januáru 
(výplatný termín) nám tieto prostriedky poslané neboli. Mzdy zamestnancom sme 
museli vyplatiť z peňazí určených na rekonštrukciu renesančného kaštieľa. Dňa 01. 
februára sme požiadali o druhý transfer v tomto mesiaci sme transfer nedostali, 
peniaze nám boli zaslané až 01. marca. Ďalší tretí transfer sme žiadali 2. marca, 
ktorý nám do dnešného dňa nebol uhradený.  

- na účte máme 3tis.€, je tu ďalší mesiac, keď musíme vyplatiť mzdy, uhradiť faktúry 
za elektriku, plyn atď., rekonštrukcie potrebné vykonať k našej činnosti. Tieto práce 
nevieme realizovať, nakoľko nemáme na to finančné prostriedky.  

- nevieme fungovať bez transferu v tej výške a v tom čase ako ho máme schválený 
- v zmysle zákona nie je možné transfer podmieňovať žiadnymi podmienkami, 

v marci už nebudeme vedieť uhradiť faktúry 
- zasielame prípisy na mesto, ale ani na jeden nám nebolo odpovedané 
- opakujem, schválili ste nám rozpočet, primátor mesta ho podpísal a je uvedený na 

web stránke mesta Galanta a je súčasťou rozpočtu Mesta Galanta   
 

Peter Paška 

- mešká sa s peniazmi aj preto, že máme veľký covid na úrade  
- mešká sa aj preto, že p. riaditeľ mešká s vydokladovaním vynaložených peňazí 

a rozdiely boli v tisíckach euro 
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PhDr. Marta Vajdová 

- na komisii kultúry sme prijali uznesenie, aby boli peniaze posielané pre  MsKS. 
MsKS musí mať mesačne všetko povyplácané a taktiež zamestnanci by mali 
dostávať pravidelne mzdu. Nech sa k tomu vyjadrí riaditeľ MsKS.  

- položkovité rozpisy MsKS sa dávali aj v minulosti? 
 

Peter Paška 

- tak ako je mesto a naše výdavky kontrolované finančnou komisiou,  tak je 
kontrolované aj MsKS pretože nám tam nesedeli nejaké veci, snažíme sa dopátrať, 
kde je problém a snažíme sa ho vyriešiť 

- tento týždeň odišli peniaze MsKS  
- MsKS každý mesiac dostáva peniaze, má dostatok financií, aby zaplatilo mzdy, 

všetko potrebné na svoj chod 
- Galandia už niekoľko mesiacov nemá peniaze  
 

MVDr. Gábor Pallya 

- ja toto s hrôzou počúvam a upozorňujem, nech si to zoberie za svoje ten koho sa 
to týka 

- rozpočtové pravidlá poznajú príspevok v zmysle schválené rozpočtu alebo 
neschválený rozpočet t.z. rozpočtové provizórium t.z. príspevok v 1/12 vlaňajšieho 
rozpočtu, ak toto niekto podmieňuje nejakými prepočtami, výkazmi, podmienkami 
tak zneužíva svoje postavenie. Nemôže mesto výlučne poukazovať peniaze na 
mzdy a elektrickú energiu.  Ak MsKS nemá schválený rozpočet, tak Mesto je 
povinné každý mesiac poslať 1/12 vlaňajšieho rozpočtu na účet MsKS.  

 

Peter Paška 

- som si skoro úplne istý, že MsKS dostávalo viac peňazí ako 1/12 vlaňajšieho 
rozpočtu  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- požiadal riaditeľa MsKS, aby zaslal poslancom všetky transfery, koľko finančných 
prostriedkov dostalo MsKS za tento rok + tabuľku koľko finančných prostriedkov by 
malo MsKS dostať na základe prijatého rozpočtu.  

- požiadal kompetentnú osobu z MsÚ, aby nám k tomu poslali všetky podklady 
k problémom, ktoré tu naznačil p. primátor, kedy vznikli, ako trvajú, či sú 
opodstatnené a či to bolo oznámené aj MsKS   

 

PaedDr. Peter Černý, Phd. 

- ja nepotrebujem vidieť žiadne podklady od riaditeľa MsKS, kontrolu má vykonávať 
ÚHK 
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JUDr. Peter Zelinka 

- k zvolaniu MsZ - p. primátor mi neodpísal ani na jeden e-mail 
 

Mgr. János Marsall 

- kto má právo kontrolovať MsKS z hľadiska financií a kto má robiť výstupy 
z kontroly? Kto robil kontroly a kde sú zápisnice z kontroly? Pošlite tam hlavného 
kontrolóra, on má právo kontrolovať. 

 

Peter Paška 

- keby sme mali normálneho hlavného kontrolóra, tak by urobil normálnu kontrolu. 
Situácia je taká ako je, tak si to musíme kontrolovať sami.  

 

JUDr. Peter Zelinka 

- tak toto je naozaj urážka 
- aká kontrola bola vykonaná, kto vykonal kontrolu, kto je na to oprávnený? 
 

MVDr. Gábor Pallya 

- nebudem reagovať ostro. Asi bolo treba zadať kontrolu tomu, aby výsledok kontroly 
bol taký, ako si želá p. primátor.   

- v poslednej dobe štatutár mesta sústavne prekračuje minimálne prah zákonnosti 
a musím na to poukázať 

- „normálneho kontrolóra“ si vyprosím 
 

Peter Paška 

- len si pozri, čo Ty všetko realizuješ voči mne, ja som tu v kuse urážaný 
 

Mgr. János Marsall 

- ja nehovorím o kvalitách hlavného kontrolóra, ja hovorím o dodržiavaní platných 
všeobecne záväzných predpisoch 

 

Peter Paška 

- máme svoje skúsenosti s výkonom kontroly hlavného kontrolóra a preto som zvolil 
zatiaľ inú cestu  

 

Zuzana Gauliederová 

- v čase ochorenia p. primátora a viceprimátora som žiadala p. primátora, aby mi 
oznámil, kto ho v jeho neprítomnosti  zastupuje – nikto mi neodpovedal 
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PhDr. Marta Vajdová 

- chcem, aby boli zaslané záznamy z vykonanej kontroly v MsKS 
 

Peter Paška 

- kontroly ešte  prebiehajú, neboli uzatvorené, dostanete ich  
 

Norbert Miklós – občan 

- bez udelenia slova vstúpil do rozpravy  
 

Peter Paška 

- požiadal občana, aby nerušil chod zasadnutia MsZ a opustil miestnosť a požiadal 
náčelníka mestskej polície o zabezpečenie poriadku 

 

JUDr. Peter Zelinka 

-  ja v tomto rokovaní  pokračovať nebudem, odzneli tu urážky, vyhodili sme občana 
 

Peter Paška 

- ukončujem rokovanie a budeme pokračovať v zmysle rokovacieho poriadku, kedy 
budeme pokračovať termín dostanete  e-mailom 

- všetkým sa ospravedlňujem za to čo si tu museli vypočuť, mrzí ma to, nebolo to 
mojim cieľom   

 

 

...........................................   ............................................... 

Peter Paška v.r.    Ing. Juraj Srnka, Phd. v.r.                                                                        

  primátor                  prednosta MsÚ                      

                                                   

Overovatelia: 

 

Milan Bičan v.r.    ............................................ 
 
Ing. Milan Zeleňák v.r.            ................................................ 

 

 

Zapísala: Alena Deáková                                 

V Galante,  01.04.2022 

 


